

- [English](#)
 - [Français](#)
-

Breaking the bias around Skills

As WorldSkills Lyon 2024 continues to showcase the extraordinary talents of its Competitors, the event underscores the critical need to break biases in Technical and Vocational Education and Training (TVET) and to create equitable access to skills for all. Moreover, the Competition highlights excellence and how skills can lead to a fulfilling career path.

With the Competition now in full swing, day three shines a spotlight on the diverse, skilled young people essential for addressing urgent global challenges.

Empowering through skills: day three highlights

Today, the bustling halls of Eurexpo Lyon are filled with inspiring Competitors and enthusiastic young students eager to become the next generation of skilled professionals. Driven by the belief that “you can only be it if you see it” and the importance of representation to inspire young people in these paths, day three of WorldSkills Lyon 2024 celebrates the incredible role models within our skills movement. In particular, the event highlights young women who are defying stereotypes and encouraging more girls to consider careers in skilled trades.

A call for equity: Reflections from the WorldSkills Conference 2024

Yesterday marked the conclusion of the WorldSkills Conference 2024, featuring two pivotal sessions focused on the necessity of gender equity in skills. The Conference brought together youth and skills leaders who united in their call for fairer and more sustainable access to TVET.P

Partners in change

Much of WorldSkills work would not be possible without the support of its Global Partners who are aligned in the belief that diverse skills – and diverse young people – are vital part of the rapid transformations happening in industry. Today saw a number of landmark

moments between WorldSkills and its Partners including welcoming SHINING 3D as a new Global Industry Partner, celebrating a decade of impact with Stanley Black & Decker, and signing a new Memorandum of Understanding between WorldSkills and the World Plumbing Council.

Lyon: A hub of skills excellence

As WorldSkills Lyon 2024 reaches new heights, city-wide activities continue to engage and educate the community. The Village des Métiers at Place Bellecour and the Sports & Skills exhibition at the Rhône Prefecture remain open, inviting visitors and residents alike to explore and learn about various skills. Today also marks the beginning of the Journées Portes Ouvertes des Entreprises, or Company Open Days, where local businesses open their doors to the public, offering tours that further immerse the city in the WorldSkills experience.

WorldSkills Lyon 2024 is not just a Competition; it's a movement toward a more inclusive and skilled future. On this mission, representation is key to break the bias around Skills and trades. Join us as we celebrate the power of skills to break down barriers and create opportunities for everyone.

Press Resources

1. [Photo repository](#)
2. [Video repository](#)
3. Access our latest articles and news
 - [WorldSkills Lyon 2024 news](#)
 - [WorldSkills International news](#)
4. [Access our press releases and press kits](#)
5. [Access live contents from the Competition](#)

Press contacts

- Alice Nahon - alice.nahon@publicis.com - (+33) 6 45 65 02 62
- Anne-Laure Tronc - media@worldskillslyon2024.com - (+33) 7 44 05 44 89

About WorldSkills Lyon 2024

WorldSkills Lyon 2024 is the Competition Organizer of the 47th WorldSkills Competition. This event will take place in Lyon from 10 to 15 September 2024 and will bring together 1,400 Competitors from over 70 countries and regions, competing in 59 skills in front of 250,000 visitors.

More than just a Competition, WorldSkills Lyon 2024 aims to combat prejudice surrounding vocational training to address the challenges faced by these economically crucial sectors.

It also aims to encourage young people to choose these future-oriented professions, which, in addition to being in high demand, are also sources of excellence, professional success, and personal fulfillment.

About WorldSkills International

WorldSkills is highlighting the critical role skills play in addressing global challenges, boosting economies and industries, and shaping the future of work. WorldSkills Lyon 2024, 10 to 15 September, in Lyon, France, is the world's biggest international skills competition, featuring 1,400 Competitors from 69 countries and regions. The 47th WorldSkills Competition highlights excellence in young skilled talent, while also bringing industry, education, and government leaders together to move skills to the top of the global agenda. <https://worldskills.org>

Briser les stéréotypes entourant les Compétences

Alors que WorldSkills Lyon 2024 continue de mettre en lumière les talents extraordinaires de ses Compétiteurs, l'événement souligne l'importance cruciale de briser les préjugés dans l'enseignement et la formation techniques et professionnels (EFTP) et de créer un accès équitable aux compétences pour tous. La Compétition valorise également l'excellence, et démontre comment les compétences peuvent mener à une carrière épanouissante.

La Compétition bat son plein, et le troisième jour met en avant la diversité des jeunes talents, essentielle pour relever les défis de notre monde.

Les compétences, facteurs de liberté : les temps forts du 3ème jour

Aujourd'hui, les halls animés d'Eurexpo Lyon sont remplis de Compétiteurs inspirants et de jeunes étudiants enthousiastes, impatients de devenir à leur tour la prochaine génération de professionnels. Guidé par la conviction que « vous ne pouvez le devenir que si vous le voyez » et par l'importance de la représentation pour inspirer les jeunes sur ces voies, le troisième jour de WorldSkills Lyon 2024 célèbre les incroyables modèles présents au sein de notre mouvement. En particulier, l'événement met en avant des jeunes femmes qui défient les stéréotypes et encouragent plus de filles à envisager des carrières dans les métiers qualifiés.

Un appel à l'équité : réflexions de la Conférence WorldSkills 2024

Hier a marqué la conclusion de la Conférence WorldSkills 2024, avec deux sessions clés axées sur la nécessité de l'équité entre les sexes dans tous les métiers. La Conférence a réuni des jeunes et des leaders du secteur qui ont uni leurs voix pour réclamer un accès plus équitable et durable à l'EFTP.

Partenaires du changement

Une grande partie du travail de WorldSkills serait impossible sans le soutien de ses Partenaires Mondiaux, qui partagent la conviction que la diversité des compétences – et la diversité des jeunes – est essentielle pour transformer rapidement l'industrie. Aujourd'hui, plusieurs moments marquants ont eu lieu entre WorldSkills et ses Partenaires, notamment l'accueil de SHINING 3D en tant que nouveau Partenaire Industriel Mondial, la célébration de dix ans d'impact aux côtés de Stanley Black & Decker, et la signature d'un nouveau protocole d'accord entre WorldSkills et le World Plumbing Council.

Lyon : un centre d'excellence en compétences

Alors que WorldSkills Lyon 2024 atteint de nouveaux sommets, les activités partout dans la ville continuent d'engager et d'éduquer la communauté. Le Village des Métiers place Bellecour et l'exposition Sports & Skills à la Préfecture du Rhône restent ouverts, invitant les visiteurs et les habitants à explorer et à en apprendre davantage sur différents métiers. Aujourd'hui marque également le début des Journées Portes Ouvertes des Entreprises, où les entreprises locales ouvrent leurs portes au public, offrant des visites qui plongent encore plus la ville dans l'expérience WorldSkills.

WorldSkills Lyon 2024 n'est pas seulement une Compétition ; c'est un mouvement vers un avenir plus inclusif et qualifié. Au cœur de cette mission, la représentation est essentielle pour briser les préjugés autour des compétences et des métiers. Rejoignez-nous pour célébrer la capacité des compétences à briser les barrières et créer des opportunités pour tous.

Ressources presse

1. [Ressources photo](#)
2. [Ressources vidéo](#)
3. Articles et actualités
 - [WorldSkills Lyon 2024](#)
 - [WorldSkills International](#)
4. [Communiqués](#) de presse et Dossiers de presse
5. [Contenus live de la Compétition](#)

Contact Presse

- Alice Nahon - alice.nahon@publicis.com - (+33) 6 45 65 02 62
- Anne-Laure Tronc - media@worldskillslyon2024.com - (+33) 7 44 05 44 89

À propos de WorldSkills Lyon 2024

WorldSkills Lyon 2024 est l'entité organisatrice de la 47e Compétition Mondiale des Métiers WorldSkills. Cet évènement aura lieu à Lyon du 10 au 15 septembre 2024, et rassemblera 1 400 Compétiteurs de plus de 70 pays et régions, qui concourront dans 59 métiers devant 250 000 visiteurs.

Bien plus qu'une compétition, WorldSkills Lyon 2024 vise à combattre les préjugés autour de la formation professionnelle pour répondre aux enjeux de ces filières en tension économique, et à encourager les jeunes à choisir ces métiers d'avenir, qui en plus d'être en forte demande, sont autant vecteurs d'excellence, de réussite professionnelle et d'épanouissement que d'autres filières.

À propos de WorldSkills International

WorldSkills met en lumière le rôle essentiel des compétences dans la résolution des défis mondiaux, le développement des économies et des industries, ainsi que la transformation du futur du travail. WorldSkills Lyon 2024, qui se tiendra du 10 au 15 septembre à Lyon, en France, est la plus grande compétition internationale de compétences au monde, avec 1 400 compétiteurs venus de 69 pays et régions. La 47e compétition WorldSkills célèbre l'excellence des jeunes talents qualifiés, tout en réunissant des leaders de l'industrie, de l'éducation et des gouvernements pour placer les compétences au cœur des priorités mondiales. <https://worldskills.org>

GLOBAL PREMIUM PARTNERS OF WORLDSKILLS INTERNATIONAL

SAMSUNG 

GLOBAL INDUSTRY PARTNERS OF WORLDSKILLS INTERNATIONAL



Copyright © 2024 WorldSkills International, All rights reserved.

Want to change how you receive these emails?

You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).

